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 PROTOKÓŁ 

obrad XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1320 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Lista sołtysów Gminy Miłakowo: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 13 

Radni nieobecni  - 2 

 

1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XV sesji zwyczajnej, 

stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał wszystkich radnych, 

Burmistrza Miłakowa, Zastępcę Burmistrza, sołtysów, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz mieszkańców gminy.  

2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1) Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2) Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3) Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2018/2019 w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym im. Jana Pawła II w Miłakowie; 

4) Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

5) Zapytania, wolne wnioski; 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2020-2024; 

b) przejęcia przez Gminę Miłakowo zadania publicznego polegającego na obowiązku 
sprzątania ulic i chodników, a także utrzymania zimowego chodników na terenie 

miasta Miłakowo w ciągu ulic powiatowych w latach 2020-2021; 

c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok; 

d) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-

2035; 

e) uchwalenia budżetu Gminy Miłakowo na 2020 r.; 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
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budżetowej; 

c) odczytanie opinii stałych komisji Rady Miejskiej w Miłakowie; 

d) dyskusja nad projektem budżetu; 

e) głosowanie nad projektem budżetu; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

7) Interpelacje radnych; 

8) Zamknięcie obrad. 

3. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2018/2019 w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym im. Jana Pawła II w Miłakowie; 

 

Dyrektor ZS-P im. J.P. II w Miłakowie Izabela Kaszkin - przedstawiła raport realizacji zadań 

oświatowych za rok 2018/2019. 

 

Raport realizacji zadań oświatowych za 2018/2019 
wg załącznika nr 3 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady - podsumował raport i wypowiedź Izabeli Kaszkin. 

 

Burmistrz Miłakowa – podziękował za sposób funkcjonowania szkoły i wyraził swoją chęć 

pomocy w realizacji zadań i zajęć umożliwiających jeszcze lepsze funkcjonowanie szkoły. 

 

Dyrektor ZS-P im. J.P. II w Miłakowie - Izabela Kaszkin – podziękowała za wysłuchanie raportu 

oraz złożyła życzenia świąteczne. 

 

4. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami. 

Burmistrz Miłakowa Krzysztof Szulborski przedstawił informację z prac między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 4 do protokołu 

5. Zapytania, wolne wnioski. 

 

Radny Józef Pełka – poinformował, iż na ostatniej sesji powiatu Starosta zapowiedział remont 

drogi Żabi Róg – Boguchwały i w związku z tym zapytał Burmistrza czy będziemy finansować 

ten remont i w jakiej kwocie. Dodatkowo poinformował, iż zostało wysłane pismo do marszałka 

w sprawie drogi wojewódzkiej nr 528 Orneta – Miłakowo – Morąg, dodatkowo zwrócił uwagę 

na wyremontowane odcinki drogi do Boguchwał w sprawie której interweniował radny 

powiatowy Z. Zabłocki. Nadmienił również, że na ternie Gminy Miłakowo odbyła się zbiórka 

żywności. Zaapelował do przewodniczących komisji, aby komisie posiedzeń stałych odbywały 

się oddzielnie. 

Sołtys Bieniasz Małgorzata Sowa- nawiązała do wniosku złożonego w sprawie dofinasowania 

remontu chodnika w Bieniaszach i zapytała dlaczego ten wniosek został odrzucony. 
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Burmistrz Miłakowa – odpowiadając radnemu wyjaśnił, że nie jest jeszcze w stanie 

powiedzieć o kosztach dofinansowania tej drogi. Podziękował za złożony wniosek w sprawie 

drogi wojewódzkiej oraz za zbiórkę żywności. Natomiast w sprawie odrzucenia dofinasowania 

remontu chodnika w sołtystwie Bieniasze stwierdził, że nie wie dlaczego został odrzucony i nie 

jest adresatem tego pytania. 

Sołtys Bieniasz Małgorzata Sowa – zapytała do kogo ma skierować to pytanie. 

Burmistrz Miłakowa – odpowiedział, że do radnych. 

Radny Mirosław Stryjek - ustosunkował się do wypowiedzi Sołtys Bieniasz i stwierdził, że 

nie tylko sołectwo Bieniasze zostało pozbawione tych środków. Rada w ramach tych środków 

ustaliła nowe zadania. Złożył protest w tej sprawie. 

Radny Zbigniew Opoka – ustosunkował się również do wypowiedzi Sołtys Bieniasz, 

stwierdził iż sołectwo na budowę chodnika może przeznaczyć fundusz sołecki. 

Radna Justyna Gołębiewska – Farys - wyjaśniła , iż na posiedzeniu komisji został omówiony 

budżet na którym zostały złożone wnioski o ściągnięcie pewnych zadań z budżetu, które mogą 

być realizowane z funduszu sołeckiego oraz poinformowała jakie inwestycje zostały 

wprowadzone do budżetu. 

Przewodniczący Rady - wyjaśnił, iż wnioski radnych złożone w czasie komisji zostały 

przedłożone ponownie do Burmistrza Miłakowa. Wszystkie wnioski zostały przyjęte w 

autopoprawce, ale dyskusja na ten temat będzie w odpowiednim punkcie sesji. 

Sołtys Warkał Monika Goliszewska – złożyła wniosek o punktualne podstawianie autokarów 

szkolnych. 

Radny Roman Proć - zadał pytanie Sołtys Warkał o paletę cementu. 

Sołtys Warkał Monika Goliszewska – powiedziała, iż ten cement znajduje się u niej. 

Radny Mirosław Stryjek – zapytał co rada zrobi gdy wszystkie wspólnoty mieszkaniowe 

zechcą postawić wiaty za gminne pieniądze. 

Przewodniczący Rady – wyjaśnił, że takiego pytania nie kieruje się do rady. Sytuacja ze 

śmieciami i nowymi wymogami ustawy śmieciowej wyjaśni się w czerwcu. 

Radny Mirosław Stryjek – zapytał się o sposób finasowania tych inwestycji. 

Radny Andrzej Nagraba – uzupełnił wypowiedź radnej Justyny Gołębiewskiej-Farys w 

sprawie projektu budżetu i wyboru inwestycji jakie będą realizowane w 2020 r. 

Sołtys Warn Teresa Głowacka – zapytała o kruszywo na poprawę stanu dróg gruntowych. 

Kierownik RGT – poinformował, że materiał podobnie jak w latach poprzednich będzie 

dostępny dla sołectw  
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 Przerwa 10 min 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2020-2024. 

 

Anna Waćkowska - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2020-

2024 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/ 97 /2019 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

 

b) przejęcia przez Gminę Miłakowo zadania publicznego polegającego na obowiązku 

sprzątania ulic i chodników, a także utrzymania zimowego chodników na terenie miasta 

Miłakowo w ciągu ulic powiatowych w latach 2020-2021. 

 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę Miłakowo 

zadania publicznego polegającego na obowiązku sprzątania ulic i chodników, a także 

utrzymania zimowego chodników na terenie miasta Miłakowo w ciągu ulic powiatowych w 

latach 2020-2021 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/ 98 /2019 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 
 

c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Kuszpit - omówiła powyższy projekt uchwały 

zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 
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 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2020 rok została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XV/ 99 /2019 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

 

d) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035 

 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały oraz odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 

Opinia RIO  

wg załącznika nr 11 do protokołu  

 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 2 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035 została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XV/ 100 /2019 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

 

e) uchwalenia budżetu Gminy Miłakowo na 2020 r. 

 

Burmistrz Miłakowa – przedstawił projekt uchwały.  

wg załącznika nr 14 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady – przedstawił projekt uchwały oraz opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie uchwały budżetowej.  

 

Opinia RIO 

wg załącznika nr 15 do protokołu 

 

Radna Justyna Gołębiewska – Farys – przedstawiła opinię komisji oświaty i rewizyjnej w 

sprawie projektu budżetu na 2020 r. 

wg załącznika nr 16 do protokołu 

 



 

6 

 

Radna Hanna Walczyk – przedstawiła opinię komisji budżetu w sprawie projektu budżetu na 

2020 r. 

wg załącznika nr 17 do protokołu 

 

Burmistrz Miłakowa – poinformował, iż przyjął autopoprawkę do projektu budżetu. 

 

Autopoprawka 

Wg załącznika nr 18 do protokołu  

 

Przewodniczący Rady – rozpoczął dyskusję na temat uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Radny Józef Pełka – zapytał się o łączenie zadań inwestycyjnych dotyczących sołectw, 

poruszył również temat zadań inwestycyjnych dofinasowanych z Unii Europejskiej na terenie 

Miłakowa. Odniósł się do inwestycji drogowych na terenie Gminy Miłakowo oraz do 

inwestycji na Osiedlu Kolorowym i świetlic w Książniku i Boguchwałach. 

 

Burmistrz Miłakowa – sprostował, iż inwestycja przed ośrodkiem zdrowia realizowana jest z 

środków wspólnoty. Odniósł się również do inwestycji, które zaplanowane były już we 

wcześniejszym budżecie, a których kolejny etap realizacji przypada w roku 2020. 

 

Przewodniczący Rady – skomentował wypowiedź radnego Pełki dotyczącej inwestycji na 

Osiedlu Kolorowym, która realizowana jest już trzeci rok. 

 

Radna Justyna Gołębiewska – Farys – odniosła się do wypowiedzi radnego Pełki. 

 

Radny Roman Proć – zaznaczył, że mimo dużych inwestycji w kanalizację miasta ul. Prusa 

nie została jeszcze skanalizowania. 

 

Przewodniczący Rady - poprosił o informację, czy faktycznie ul. Prusa nie ma kanalizacji. 

 

Kierownik RGT– wyjaśnił, iż mieszkańcy ul. Prusa faktycznie nie są podłączeni do 

kanalizacji, gdyż są tam pokłady torfu i musiałaby być położona sieć kanalizacyjna tłoczna. 

Zaznaczył, że te cztery budynki mają oczyszczalnie przydomowe bądź szamba. 

 

Radny Henry Zalewa - zapytał czy sołtysi mieli projekt budżetu oraz czy wiedzieli, że jakieś 

środki dostaną. Zapytał o to, co będzie zrobione w ramach zadania pod nazwą 

zagospodarowanie przestrzeni publicznej na ul. Olsztyńskiej. Odniósł się również do funduszu 

sołeckiego i realizacji zadań przez sołtysów jak również do remontu chodnika na ul. 

Poznańskiej. 

 

Radna Justyna Gołębiewska - Farys - sprostowała wypowiedź radnego w sprawie funduszy 

na wodociąg w Warkałkach. 

 

Radny Henryk Kuszpit – zapytał się Skarbnika czy sołectwa mogą się łączyć by realizować 

jedną inwestycję. 

 

Skarbnik Gminy –poinformowała, że sołectwa mogą realizować wspólne inwestycje. 

Zwróciła uwagę na to, że o zadaniach realizowanych przez sołectwo decydują mieszkańcy. 

 

Radny Henryk Kuszpit – uzupełnił swoją wypowiedź. 
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Radny Mirosław Stryjek – zapytał się o to, ile zostało przekazanych funduszy na wodociąg w 

Warkałkach oraz jaka kwota została przekazana w poprzednim roku. Podkreślił, że temat 

wodociągu do Warkałek ciągnie się już 30 lat a kolejne susze powodują narastanie problemu z 

zaopatrzeniem mieszkańców w wodę. Odniósł się również do wypowiedzi radnego Kuszpita w 

sprawie ilości środków przeznaczonych na ten cel z budżetu. Zauważył, że Warkałki są ostatnią 

wsią , która nie ma wody. 

 

Radny Andrzej Nagraba – odniósł się do wypowiedzi radnego Stryjka i Pełki w sprawie 

zasadności realizacji inwestycji. 

 

Radna Marta Gromek – odniosła się do wypowiedzi radnego Pełki w sprawie rozbudowy 

świetlicy i remontu drogi oraz zasadności ich realizacji. 

  

Radny Henryk Kuszpit – odniósł się do wypowiedzi radnego Stryjka w sprawie wodociągu 

w Warkałkach. 

 

Radny Mirosław Stryjek – wyjaśnił swoje wzburzenie oraz wątpliwości co do zasadności 

inwestycji niezależnie od tego, czy będzie ona realizowana z budżetu gminy czy też z 

dofinasowania. 

 

Radny Józef Pełka – zabrał głos w sprawie zabezpieczenia środków na przyszłe remonty dróg 

powiatowych, gdyby pojawiły się możliwości ich remontu. 

 

Przewodniczący Rady – wyjaśnił sposób remontu dróg powiatowych. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt uchwały, po czym 

poddał go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 4 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miłakowo na 2020 r. została podjęta.  

Uchwała Nr XV/ 101 /2019 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034 

 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034 została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XV/ 102 /2019 

wg załącznika Nr 22  do protokołu 

 

 

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 23 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy Miłakowo 

na 2019 r. została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/ 103 /2019 

wg załącznika Nr 24 do protokołu 

 

7. Interpelacje radnych – brak. 

8. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Miłakowa – złożyli życzenia świąteczne radnym i 

mieszkańcom. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XV sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie, 

Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

   Protokołował:      Przewodniczył: 

 

                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

     (-) Izabela Stryjek          (-) Michał Boczulak 

 


